
PROTOKOŁ  Nr XXIV/12
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu 

27 lutego 2012 r. w  Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Chęcinach

                    Sesja rozpoczęła obrady o godz. 16,00 a zakończyła o godz. 18,00.
Obradom przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej radny Cezary Mielczarz.

                    Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:
Pan Robert Jaworski – Burmistrz GiM
Pani Jadwiga Sinkiewicz – Skarbnik GiM
Pan Jerzy Kasiński – Kierownik Ref. Inwestycji, Budownictwa i Drogownictwa

                   Po dopełnieniu ceremonii powitalnych, Przewodniczący Rady stwierdził
na podstawie  załączonej  listy  obecności,  że w dzisiejszych  obradach uczestniczy
pełny  ustawowy  skład  Rady.  Oznacza  to,  iż  posiedzenie  jest  prawomocne  do
podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków.
                     Przed formalnym rozpoczęciem obrad,  Przewodniczący Rady
Miejskiej przypomniał zebranym, iż dzisiejsze posiedzenie zwołane zostało w trybie
pilnym  na  wniosek  Burmistrza  Gminy  i  Miasta  jako  Sesja  Nadzwyczajna,  której
zaproponowany porządek obrad przewiduje :  
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
      a/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2012r. – druk nr 1
      b/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2012r. –druk nr 2
      c/ zmiany uchwały Nr 165/XXI/11Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 
         22.12.2011r. dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chęciny 
        na lata 2012-2020 – druk nr 3

d/  zmiany  uchwały  Nr  169/XXI/11  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach  z  dnia
22.12.2011r.  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu
Kieleckiego – druk nr 4

3. Rozpatrzenie wniosku Pani Janiny Szatańskiej  dot. uchylenia uchwały Rady
Miejskiej i wypracowanie stanowiska w tej sprawie

4. Zamknięcie obrad sesji
           

                   Kontynuując swoją wypowiedź  Przewodniczący Rady Pan Cezary
Mielczarz  stwierdził,  iż  wszyscy  radni  wraz  z  zawiadomieniem  o  zwołaniu  sesji
otrzymali  wniosek Pani Janiny Szatańskiej wraz z udzielonym przez Burmistrza
GiM  wyjaśnieniem,  (stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu)  natomiast
bezpośrednio  przed  dzisiejszym  posiedzeniem  otrzymali   projekty  uchwał
uwzględnione w proponowanym porządku obrad wraz z ich uzasadnieniem (projekty
uchwał stanowią załącznik do niniejszego protokołu).
                      Zabierając na temat przedstawionego porządku obrad głos Burmistrz
GiM Pan Robert  Jaworski wyjaśnił radnym, iż wprowadzenie 2 odrębnych projektów
uchwał w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2012 wynika z
faktu  potrzeby  dokonania  rozdziału  dodatkowych  dochodów  Gminy  stanowiących
nadwyżkę budżetową z 2011 roku. Pierwszy z projektów uchwał – oznaczony jako druk
nr  1  uwzględnia zasadniczo bardzo pilne zadania związane głównie z inwestycjami
związanymi  z  zapewnieniem  dostępu  do  wody  oraz  zadania  współfinansowane  ze
środków  unijnych,  gdzie  zapewnienie  własnego  udziału  Gminy  jest  podstawowym
warunkiem. Natomiast projekt uchwały – oznaczony jako druk nr 2 – również dotyczy
propozycji  zmian  w  budżecie,  wynikających  z  pozostałej  znacznie  większej  części
nadwyżki budżetowej, ale uwzględnia różne, niejednokrotnie nowe, aczkolwiek ważne



naszym zdaniem zadania inwestycyjno-remontowe.
                     Zdając sobie sprawę z tego, iż projekty tych uchwał zostały przekazane
radnym dopiero w dniu dzisiejszym, a wypracowanie stanowiska w sprawie rozdziału
środków  finansowych  wymaga  wnikliwego  przeanalizowania  i  niejednokrotnego
przemyślenia,  uznaliśmy  za  stosowne  rozdzielenie  zadań  na   tzw.  „pilne”,  tzn.
wymagające podjęcia niezwłocznie decyzji – druk nr 1 i pozostałe, tj. takie których 
 wprowadzenie może zostać odłożone – zawarte w druku nr 2. 
                      Radni  przyjmując przedstawione wyjaśnienia do akceptującej
wiadomości,  postanowili  nie  wnosząc  uwag, przyjąć  jednogłośnie  przedstawiony
porządek obrad. 
  
ad. 2
           Kontynuując obrady, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do
rozpatrywania i  analizy przedłożonych przez Burmistrza Gminy i  Miasta projektów
uchwał, tj.
 projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na
2011r.  – w brzmieniu określonym w druku nr 1
           Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wskazując  na  przedłożoną
każdemu z radnych pełną treść projektu uchwały wraz z załączonym uzasadnieniem,
szczegółowo omówiła i wyjaśniła każdą pozycję proponowanych do wniesienia zmian
przedstawiając przy tym argumenty uzasadniające ich wprowadzenie..
             Radni podejmując  dyskusję  w  przedmiotowej  sprawie nie  wnosili
zasadniczych  uwag  i  zastrzeżeń  do  przedstawionych  propozycji i postanowili   w
zarządzonym głosowaniu jawnym  większością głosów (przy 1 głosie przeciwnym –
radny  p.  Kwiatkowski,  i  braku  głosów  wstrzymujących;  „za”  przyjęciem  uchwały
głosowało  14  radnych) przyjąć  analizowany  projekt  uchwały.  Uchwała ta
oznaczona Nr 187/XXIV/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na
2011r.  – w brzmieniu określonym w druku nr 2
           Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wskazując  na  przedłożoną
każdemu z radnych pełną treść projektu uchwały wraz z załączonym uzasadnieniem,
szczegółowo omówiła i wyjaśniła każdą pozycję proponowanych do wniesienia zmian
przedstawiając przy tym argumenty uzasadniające ich wprowadzenie..
             Radni podejmując  dyskusję  w  przedmiotowej  sprawie  uznali,  iż
przedstawione propozycje finansowania uwzględnionych zadań wymagają znacznie
głębszego przeanalizowania i indywidualnego przemyślenia. Zdecydowany sprzeciw
dot.  wielkości  przeznaczonych  środków  na  remont  mocno  zniszczonej  drogi
powiatowej  zgłaszał  radny  Korzecka  Pan  Michał  Kwiatkowski.  W  ocenie
większości radnych  szereg uwzględnionych w tym projekcie zadań może wzbudzać
wątpliwości,  stąd  też  zgłoszono  wniosek  o  oddalenie  analizowanego  projektu
uchwały do najbliższej nadzwyczajnej sesji Rady, której termin wstępnie określono
na dzień 12 marca br.
                Przedmiotowy  wniosek  został  przyjęty  w  głosowaniu  jawnym
jednogłośnie.

projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  165/XXI/11Rady  Miejskiej  w
Chęcinach z dnia  22.12.2011r.  dotyczącej  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Chęciny na lata 2012-2020 – druk nr 3



                     Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wskazując  na  przedłożoną
każdemu z radnych pełną treść projektu uchwały wraz z załączonym uzasadnieniem,
szczegółowo  omówiła  i  wyjaśniła  każdą  pozycję  proponowanych  do  wniesienia
zmian, które są wynikiem wprowadzonych zmian w budżecie gminy w odniesieniu do
zadań inwestycyjno-remontowych.
                      Radni,  nie  wnosząc  zasadniczych  uwag i  zastrzeżeń do
przedstawionych  propozycji,  postanowili,  w  zarządzonym  głosowaniu  jawnym
większością głosów  (przy 1 głosie wstrzymującym i braku głosów sprzeciwu; „za”
przyjęciem głosowało 14 radnych)  przyjąć analizowany projekt uchwały. Uchwała
ta oznaczona Nr 188/XXIV/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 169/XXI/11 Rady Miejskiej w
Chęcinach z dnia 22 grudnia 2011r w sprawie udzielenia pomocy finansowej
dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 4.
           Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wyjaśniła,  iż  proponowana  do
wniesienia  zmiana  wynika  ze  zweryfikowania  planowanego  współfinansowania
zadań realizowanych przez powiat kielecki na terenie naszej Gminy.
                      Radni,  nie  wnosząc  zasadniczych  uwag i  zastrzeżeń do
przedstawionego  projektu  postanowili,  w  zarządzonym  głosowaniu  jawnym
większością głosów  (przy 1 głosie wstrzymującym i braku głosów sprzeciwu; „za”
przyjęciem głosowało 14 radnych)  przyjąć analizowany projekt uchwały. Uchwała
ta oznaczona Nr 189/XXIV/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

ad. 3
          Kontynuując obrady przystąpiono do analizy i rozpatrywania złożonego przez
Panią  Janinę  Szatańską  wniosku  w  sprawie  uchylenia  przez  Radę  Miejską
uchwały  dotyczącej  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  przetargu
nieograniczonym  działki  Nr  930/1  położonej  w  Chęcinach  i  dokonanie
sprzedaży  wydzielonej  części  tej  nieruchomości  w  drodze  bezprzetargowej
Pani Szatańskiej.
          Przewodniczący Rady  wskazując  na fakt  przekazania radnym łącznie
z zawiadomieniem o dzisiejszym posiedzeniu pełnej treści wniosku Pani Szatańskiej
jak również pełnej treści złożonego w przedmiotowej sprawie w imieniu Burmistrza
GiM  wyjaśnienia zainicjował  podjęcie  dyskusji  w przedmiotowej  sprawie.  Radni
jednomyślnie przyjęli do akceptującej wiadomości przedstawione wyjaśnienie,
upoważniając  Przewodniczącego  Rady  do  udzielenia  pisemnego  wyjaśnienia
zainteresowanej.          
          W podjętej w trakcie spraw organizacyjnych debacie, Przewodniczący Rady
Pan Cezary Mielczarz  przedstawił  radnym pełną treść złożonego przez Pana
Krzysztofa Bąka do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach za
pośrednictwem  Burmistrza GiM (z powiadomieniem Rady Miejskiej) zażalenia na
postanowienie  Burmistrza  GiM  Chęciny  o  zawieszeniu  postępowania  w  sprawie
wydania decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji polegającej na budowie stacji
diagnostycznej z myjnią samochodową w Chęcinach.
          Radni nie zajmując stanowiska w tej sprawie, uznali iż podjęcie decyzji leży w
kompetencji Kolegium Odwoławczego.
          Dalszą część debaty w zakresie spraw organizacyjnych poświęcono sprawie
organizacji wspólnego posiedzenia wszystkich stałych Komisji Rady, którego celem
będzie analiza i  opiniowanie projektów uchwał pod planowaną na m-c marzec br.
sesję roboczą.



       
ad.   4  
         Przewodniczący Rady radny Cezary Mielczarz, potwierdzając wyczerpanie
przyjętego  porządku  obrad,  podziękował  wszystkim  zebranym  za  udział
w posiedzeniu, stwierdzając oficjalne zamknięcie posiedzenia.              

  Protokołowała:                                                                     Przewodniczył:

 Teodozja Nowak                                                                 Cezary Mielczarz   
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